



Invitation to Join Staff Association Executive Committee

The SA Annual General Meeting and Election of Executive Committee will be held in June.

We sincerely invite colleagues to join the Exco team. If you wish to work with us in serving the HKUST colleagues and contributing to the development of the University community, please contact us at email: staff@ust.hk or tel: at 2358 6668. Your support and participation are most welcome!

For the mission and other information about Staff Association, please visit the SA webpage:
https://staff.ust.hk/about_mis.html

In Memory of Mr. Winson Yau

Our dear friend Mr. Winson Yau, a former Executive Committee Member of SA, passed away peacefully on 7 Apr. HKUSTSA Christian Fellowship will organize an online memorial service on 16 Apr from 1-2pm. Please register if you would like to join: <https://forms.gle/TB7buvSVD2ZLw8Mc9>. Enquiries: hkustsacf@ust.hk.



We are very sorry for the sad news, and may Winson rest In peace.

Campus News

Enrichment Program for Gifted Learners (EPGL) – Online Summer Program 2021



The Enrichment Program for Gifted Learners (EPGL) offered by The Center for the Development of the Gifted and Talented (CDGT), HKUST is **now open for online application**.

EPGL offers workshops and short courses in **Astronomy, Chemistry, Computer Science, Design Thinking, Engineering, Humanities & Arts, Life Science, Mathematics and Physics**. Students will have the chance to explore the area they are interested in under the guidance of professional instructors and have a taste of the learning and teaching style of a university. All EPGL courses will adopt online teaching and learning mode this summer.

| | |
|--|---|
| Course period | July – August 2021 |
| Target | Senior Primary/ Secondary School Students |
| Instructors | HKUST’s Faculty/Professional Instructors |
| Application Deadline | 6 May 2021 (Thursday) |
| Poster | Please click HERE |
| Course Details, Application Procedures and | http://cdgt.hkust.edu.hk/eng/EPGL |

| | |
|-----------------------------|--|
| Financial Assistance Scheme | |
| Enquiry | (852) 3469 2006 / : cdgt@ust.hk |

HKUST Summer Institute 2021



HKUST Summer Institute aims at providing an opportunity for high school students around the world to experience learning at HKUST and prepare them for future study. A wide range of credit-bearing courses are offered and delivered by our faculty members from the Schools of Science, Engineering, Business and Management, as well as Humanities and Social Science.

| | |
|--|--|
| Course period | 3 Aug – 12 Aug 2021 |
| Target Students | S4 or S5 (or equivalent) |
| Instructors | HKUST Professors and Instructors |
| Application Deadline | 7 May 2021 (Friday) |
| Course Details, Application Procedures and Financial Assistance Scheme | https://summer.ust.hk/ |
| Enquiry | (852) 2358 5084 / : ustsummer@ust.hk |



HKUST Staff Association
香港科技大學教職員協會



會訊 2021年4月12日

誠邀加入教職員協會委員會

教職員協會將於6月份舉行週年大會及委員會選舉。

我們誠意邀請同事們加入委員會的團隊。如有興趣與我們一起服務科大同事及促進大學羣體的發展，請電郵 staff@ust.hk 或致電 2358 6668 聯絡我們。我們熱切歡迎各位的支持和參與！

有關教職員協會之宗旨及其他資料，請瀏覽本會網頁：

https://staff.ust.hk/about_mis.html

懷念邱海山先生

科大教職員協會前幹事邱海山先生於4月7日主懷安息。科大教職員協會基督徒團契計劃於4月16日(星期五)下午1至2時為Winson舉辦網上追思會，一同懷念這位好朋友。歡迎所有認識Winson的朋友參加。報名表: <https://forms.gle/TB7buvSVD2ZLw8Mc9>。如有查詢，請電郵至 hkustsacf@ust.hk。

我們對這不幸消息感到十分傷痛，並衷心祝願Winson安息。



校園消息

優才增益課程 – 網上暑期課程2021



由香港科技大學資優教育發展中心舉辦的「優才增益課程」現正接受網上報名。

優才增益課程提供工作坊及短期課程，科目涵蓋天文學、化學、計算機科學、設計思維、工程、人文藝術、生命科學、數學及物理。學生將有機會在專業導師指導下修讀自己感興趣的科目，體驗大學教學模式。本年度的優才增益課程將採用網上教學模式。

| | |
|------------------|---|
| 課程日期 | 2021年7月至8月 |
| 對象 | 高小至中學生 |
| 導師 | 科大教授或專業導師 |
| 截止報名日期 | 2021年5月6日（星期四） |
| 宣傳海報 | 請 按此 |
| 課程簡介、報名方法及學費資助計劃 | https://cdgt.hkust.edu.hk/eng/Program/EPGL/epgl_overview.php |
| 查詢 | (852) 3469 2006 / : cdgt@ust.hk |

香港科技大學暑期學院2021



香港科技大學暑期學院提供不同範疇的課程，包括科學、工程、商業及人文學科等。本課程歡迎世界各地的中四及中五學生參加，旨在提供機會讓學生體驗在科大(在線)學習，為未來升學做好準備。

| | |
|------------------|--|
| 課程日期 | 2021年8月3日至12日 |
| 對象 | 中四及中五（或相等程度）學生 |
| 導師 | 科大教授及導師 |
| 截止報名日期 | 2021年5月7日（星期五） |
| 課程簡介、報名方法及學費資助計劃 | https://summer.ust.hk/ |
| 查詢 | (852) 2358 5084 / : ustsummer@ust.hk |



Latest News



Join Us



Contact Us

Website 網站 : <https://staff.ust.hk/index.html>

Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk